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Datum: 18.07.2022 
 
 

S k r a j š a n  z a p i s n i k - osnutek 
 
 

21. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju, 
 ki je potekala v ČETRTEK, 14.07. 2022,  

v Prireditvenem centru, Gornji trg 62, z začetkom ob 18. uri. 
 

 
PRISOTNOST: 
  
- Župan:  
Marko Rakovnik, ki tudi vodi sejo (v nadaljevanju: predsedujoči).  
 
- Člani občinskega sveta (v nadaljevanju: člani OS):  
Anžej Bečan - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Špela Španbauer - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Blaž Kraner - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, 
Marta Steinbacher - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Bojan Kurnik - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA, 
Valerija Petrič - ZDRAV LOVRENC – LISTA MARKA RAKOVNIKA,  
Sanja Miljuš Herman - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO, 
Alenka Deutsch - SDS - SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA,  
 
- Odsotni (opravičeni): 
Staša Pernat Lesjak - LISTA SANJO ZA ŽUPANJO,  
Maksimiljana Obrulj - SD - SOCIALNI DEMOKRATI. 
Tomaž Sušec - SD - SOCIALNI DEMOKRATI, 
Joško Manfreda - SD - SOCIALNI DEMOKRATI.  
 
- Ostali prisotni:  
OU: Simona Grobelnik.  
 
Zunanji poročevalci: Primož Hrastnik, predstavnik Skupne občinske uprave Maribor.  
 
Opomba:  
Pred začetkom snemanja seje je predsedujoči prisotne seznanil: 
"Seja Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju se zvočno snema za potrebe priprave 
zapisnika in za namen objave na uradni spletni strani občine, o čemer so vsi prisotni 
seznanjeni in s čimer se izrecno strinjajo. Upravljalec teh posnetkov je Občinska uprava 
Občine Lovrenc na Pohorju. Zvočni posnetek bo objavljen na uradni spletni strani Občine 
www.lovrenc.si in sicer še do 30 dni po seji." 
 
  
AD 1) Ugotovitev sklepčnosti 
 
Predsedujoči je uvodoma ugotovil prisotnost članov OS.  
 
 
 

http://www.lovrenc.si/
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UGOTOVITVENI SKLEP:  
Na seji Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju je prisotnih sedem članov od skupno 
dvanajstih. Na podlagi 19. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17) in 30. 
člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 63/17), je 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sklepčen in lahko pravno veljavno sklepa. 
 
 
AD 2) Obravnava in sprejem zapisnika 20. redne seje OS z dne 05. 05. 2022 in pregled 
realizacije sklepov 
 
Predsedujoči je dal v razpravo skrajšan zapisnik 20. redne seje OS z dne 05.05.2022. Ker pripomb s strani 
članov OS ni bilo, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:  
 
SKLEP št. 1:  
Na podlagi 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 
63/17) Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na 21. redni seji, dne 14.07.2022, sprejme 
skrajšan zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju z dne 
05.05.2022. 
 
Navzočih je 7 članov sveta.  
ZA je glasovalo 7 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 1 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 3) Potrditev dnevnega reda 21. redne seje 
 
Predsedujoči je ugotovil, da pri točki predlaganega dnevnega reda ni prijavljenih k razpravi, zato je v 
potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 2: Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju sprejme naslednji  
 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem skrajšanega zapisnika 20. redne seje OS z dne 05.05.2022 in pregled 

realizacije sklepov 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 21. redne seje OS 
4. Volitve in imenovanja: 

- Obravnava in potrditev članov Občinske volilne komisije Občine Lovrenc na Pohorju 
5. Obravnava in sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske 

uprave Maribor – skrajšan postopek 
6. Obravnava in sprejem Sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2022 v 

Občini Lovrenc na Pohorju – skrajšan postopek 
7. Sklep o pridobitvi  in ukinitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena 
8. Obravnava in potrditev dobitnikov priznanj Občinskega sveta Občine Lovrenc na Pohorju za leto 

2022 
9. Informacije župana 
10. Pobude in vprašanje članov občinskega sveta 

 
Navzočih je 7 članov sveta.  
ZA je glasovalo 7 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
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Predlog sklepa št. 2 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 4) Volitve in imenovanja - obravnava in potrditev članov Občinske volilne komisije 
Občine Lovrenc na Pohorju 
 
Predsedujoči je predal besedo predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, g. 
Blažu Kraneru.  
 
G. Kraner je povedala, da je omenjena komisija na svoji zadnji seji obravnavala prejete vloge na podlagi 
objavljenega javnega poziva za kandidate za predsednika in člane Občinske volilne komisije. V roku je 
prispelo osem vlog. Komisija je vse prejete vloge pregledala in predlaga Občinskemu svetu kandidate za 
predsednika in člane Občinske volilne komisije ter njihove namestnike z mandatom štirih let, kot izhaja iz 
gradiva.   
 
Seji se je pridružila članica OS, ga. Sanja Miljuš Herman.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Ker ni bilo prijavljenih k razpravi, je predsedujoči v potrditev 
predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 3:  
Na podlagi 33., 35. in 38. člena Zakona o lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 - uradno 
prečiščeno besedilo, 45/08, 83/12, 68/17, 93/20 - odl. US), Statuta Občine Lovrenc na 
Pohorju (UGSO, ŠT 59/17) ter na predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, sprejetem na 12. redni seji, dne 5.7.2022, je Občinski svet Občine Lovrenc na 
Pohorju na svoji 21. redni seji z dne 14.7.2022 sprejel sklep o imenovanju Občinske volilne 
komisije v sestavi:  
 

o za predsednika: g. Branko Hojnik,  
o za namestnika predsednika: g. Marjan Dragar,  

 
o za člana: g. Edvard Goričan, 
o za namestnico člana: ga. Olga Črešnar,  

 
o za članico: ga. Mihela Škrabl,  
o za namestnico člana: ga. Nana Ladinek, 

 
o za članico: ga. Silva Kaiser,  
o za namestnika člana: g. Boris Kraner.  

 
Mandatna doba Občinske volilne komisije traja štiri leta.  
 
Navzočih je 8 članov sveta.  
ZA je glasovalo 8 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 3 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 5) Obravnava in sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
Skupne občinske uprave Maribor – skrajšan postopek 
  
Predsedujoči je predal besedo predsednici Statutarno pravne komisije, ga. Sanji Miljuš Herman.  



 
OBČINA LOVRENC NA POHORJU 

OBČINSKI SVET 
Spodnji trg 8, 2344 Lovrenc na Pohorju 

Tel.: 02 – 63 00 550; Fax: 02 – 63 00 560; e-mail:obcina@lovrenc.si – spletna stran: lovrenc.si 
 

 

Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da je komisija na svoji zadnji seji obravnavala predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave Maribor, ga soglasno potrdila 
ter predlaga OS, da ga sprejme po skrajšanem postopku. 
 
Predsedujoči je predal besedo zunanjemu poročevalcu, g. Primožu Hrastniku iz Skupne občinske uprave, 
ki je podrobno predstavila gradivo ter predlagal sprejetje po skrajšanem postopku.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Po opravljeni krajši razpravi je predsedujoči v potrditev 
predlagal naslednji sklep:    
 
SKLEP št. 4: 
Na podlagi 49.a člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 - uradno 
prečiščeno besedilo, 27/08 - odl.US, 76/08, 79/09, 51/10, 84/10 - odl. US, 40/12 - ZUJF, 
14/15 - ZUUJFO,76/16 - odl. US, 11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – 
ZIUOOPE), 26. člena Zakona o financiranju občin – ZFO – 1C (Uradni list RS, št. 71/2017, 
21/18 – popr. in 80/20 – ZIUOOPE) in 14. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 59/2017), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na svoji 
21. redni seji, dne 14.07.2022, sprejel predlagan Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi Skupne občinske uprave Maribor v skrajšanem postopku v prvi obravnavi. 
 
Navzočih je 8 članov sveta.  
ZA je glasovalo 8 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 4 je bil soglasno sprejet. 
 
Predsedujoči je ugotovil, da v okviru druge obravnave ni več prijavljenih k razpravi, zato je v potrditev 
predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 5: 
Na podlagi 49.a člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 - uradno 
prečiščeno besedilo, 27/08 - odl.US, 76/08, 79/09, 51/10, 84/10 - odl. US, 40/12 - ZUJF, 
14/15 - ZUUJFO,76/16 - odl. US, 11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A in 80/20 – 
ZIUOOPE), 26. člena Zakona o financiranju občin – ZFO – 1C (Uradni list RS, št. 71/2017, 
21/18 – popr. in 80/20 – ZIUOOPE) in 14. člena Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 59/2017), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na svoji 
21. redni seji, dne 14.07.2022, sprejel predlagan Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi Skupne občinske uprave Maribor v skrajšanem postopku v drugi obravnavi. 
 
Navzočih je 8 članov sveta.  
ZA je glasovalo 8 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 5 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 6) Obravnava in sprejem Sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne 
volitve 2022 v Občini Lovrenc na Pohorju – skrajšan postopek 
 
Predsedujoči je predal besedo predsednici Statutarno pravne komisije, ga. Sanji Miljuš Herman.  
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Ga. Sanja Miljuš Herman je povedala, da je komisija na svoji zadnji seji obravnavala predlog Sklepa o 
delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve 2022 v Občini Lovrenc na Pohorju, ga 
soglasno potrdila ter predlaga OS, da ga sprejme po skrajšanem postopku. 
 
Predsedujoči je predal besedo direktorici OU, ga. Simoni Grobelnik, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Ker ni bilo prijavljenih k razpravi, je predsedujoči v potrditev 
predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 6: 
Na podlagi 28. člena Zakona o volilni in referendumski kampanji ZVRK (Uradni list RS, št. 
41/07, 103/07 – ZPolS-D, 11/11, 28/11 – odl. US in 98/13) in 14. člena Statuta Občine 
Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na svoji 
21. redni seji, dne 14.07.2022, sprejel predlagan Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne 
kampanje za lokalne volitve 2022 v Občini Lovrenc na Pohorju v skrajšanem postopku v prvi 
obravnavi. 
 
Navzočih je 8 članov sveta.  
ZA je glasovalo 8 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 6 je bil soglasno sprejet. 
 
Predsedujoči je ugotovil, da v okviru druge obravnave ni več prijavljenih k razpravi, zato je v potrditev 
predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 7: 
Na podlagi 28. člena Zakona o volilni in referendumski kampanji ZVRK (Uradni list RS, št. 
41/07, 103/07 – ZPolS-D, 11/11, 28/11 – odl. US in 98/13) in 14. člena Statuta Občine 
Lovrenc na Pohorju (UGSO, št. 59/17), je Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju na svoji 
21. redni seji, dne 14.07.2022, sprejel predlagan Sklep o delni povrnitvi stroškov volilne 
kampanje za lokalne volitve 2022 v Občini Lovrenc na Pohorju v skrajšanem postopku v 
drugi obravnavi. 
 
Navzočih je 8 članov sveta.  
ZA je glasovalo 8 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 7 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 7) Sklep o pridobitvi  in ukinitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena  
 
Predsedujoči je predal besedo direktorici OU, ga. Simoni Grobelnik, ki je podrobno predstavila gradivo.  
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Po opravljeni krajši razpravi je predsedujoči v potrditev 
predlagal naslednji sklep:  
 
SKLEP št. 8: 
Na podlagi 260. člen Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 199/21) in 14. člena 
Statuta Občine Lovrenc na Pohorju (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 59/17), je Občinski 
svet Občine Lovrenc na Pohorju, na svoji 21. redni seji, dne 14. 7. 2022:  
 

http://www.pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=ZAKO4749
http://www.lex-localis.info/KatalogInformacij/PodrobnostiDokumenta.aspx?SectionID=2840e189-ac23-4a3a-8870-7ad1618059d2
http://www.lex-localis.info/KatalogInformacij/PodrobnostiDokumenta.aspx?SectionID=2840e189-ac23-4a3a-8870-7ad1618059d2
http://www.pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=ZAKO4749
http://www.lex-localis.info/KatalogInformacij/PodrobnostiDokumenta.aspx?SectionID=2840e189-ac23-4a3a-8870-7ad1618059d2
http://www.lex-localis.info/KatalogInformacij/PodrobnostiDokumenta.aspx?SectionID=2840e189-ac23-4a3a-8870-7ad1618059d2
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- podelil status javnega dobra lokalnega pomena naslednji nepremičnini:  
 550/7, k.o. 669 Lovrenc na Pohorju. Na predmetni nepremičnini se vknjiži 

lastninska pravica v korist Občine Lovrenc na Pohorju, javno dobro lokalnega 
pomena – javna cesta.  

 
- ukinil status javnega dobra lokalnega pomena na naslednji nepremičnini:  

 1416/3, k.o. 668 Rdeči breg. Na predmetni nepremičnini se vknjiži lastninska 
pravica v korist Občine Lovrenc na Pohorju. 

 
Navzočih je 8 članov sveta.  
ZA je glasovalo 8 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 8 je bil soglasno sprejet. 
 
 
AD 8) Obravnava in potrditev dobitnikov priznanj Občinskega sveta Občine Lovrenc na 
Pohorju za leto 2022 
 
Predsedujoči je predal besedo predsednici Komisije za podelitev priznanj Občine Lovrenc na Pohorju, ga. 
Mari Steinbacher.  
 
Ga. Marta Steinbacher je povedala, da je omenjena komisija tudi letos objavila javni razpis za 
posredovanje predlogov za podelitev priznanj. V roku sta prispela dva predloga in sicer za go. Katrco 
Vezjak in Majo Mari Pisnik. Obe vlogi je komisija pregledala, točkovala in ocenila ter predlaga Občinskemu 
svetu tudi potrditev teh predlogov. Ker sta bila predloga samo dva, je komisija po tehtnem razmisleku 
predlagala, da se priznanje (lahko tudi s strani župana) podeli tudi Zeliščarskemu krožku SRČNA MOČ. 
 
Predsedujoči je člane OS povabil k razpravi. Sam je povedal, da bo predlog komisije upošteval in podelil 
priznanje Zeliščarskemu krožku Srčna moč.  
 
G. Bečan je člane OS posebej pozval k večji aktivnosti podajanja predlogov za priznanja v prihodnje.  
 
Po opravljeni krajši razpravi, je predsedujoči v potrditev predlagal naslednji sklep:   
 
SKLEP št. 9: 
Na podlagi 14. člena Odloka o prazniku in priznanjih Občine Lovrenc na Pohorju (MUV št. 
17/2009), 10. člena Pravilnika o delu komisije za podelitev priznanj Občine Lovrenc na 
Pohorju ter na podlagi predloga Komisija za podelitev priznanj Občine Lovrenc na Pohorju, 
Občinski svet Občine Lovrenc na Pohorju, na svoji 21. redni seji den 14.07.2022, za leto 
2022 podeli:  
 
BRONASTI GRB - ga. KATRCI VEZJAK ter  

BRONASTI GRB – gosp. MAJI MARI PISNIK.  
 
Navzočih je 8 članov sveta.  
ZA je glasovalo 8 članov sveta.  
PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlog sklepa št. 9 je bil soglasno sprejet. 
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AD 9) Informacije župana 
 
NEURJE – MAJ 2022 
V začetku maja je našo občino ponovno možno prizadelo neurje. Tokrat je škodo povzročil hudourniški 
potok Slepnica, izognili pa se tudi nismo poplavljanju pritokov in stekanju zalednih voda, ki so sprožale 
plazove in usade, odnašale brežine, polnile jarke. Škodo ocenjujejo na dobra dva milijona evrov. Ker je 
neurje divjalo v delu naše in zgolj še nekaj sosednjih občinah, tokrat ne moremo računati na sistemsko 
pomoč države, saj se ta mehanizem sproži, ko škoda na ravni celotne države doseže določen znesek. 
Zato bomo sanacijski program morali izvesti z lastnimi sredstvi oz. z neposrednim sodelovanjem z 
državnimi institucijami.  
 
Največ škode je nastalo na Rdečem bregu in Recenjaku. V okviru nujnih sanacijskih del v strugi Slepnice 
nam je priskočila na pomoč Direkcija RS za vode preko svojega koncesionarja, VGP Drava d.o.o., ki je na 
najbolj kritičnih mestih izvedel osnovno čiščenje vodotoka, premet materiala ter začasno ureditev usadov. 
Z direkcijo se istočasno usklajujemo okrog investicijskih rešitev v potoku Slepnica in sicer o kamnitih 
zložbah z ustreznimi pragovi v strugi vodotoka gor in dol vodno od Vuhreškega mosta. Zemeljski plazovi 
so poškodovali in ogrozili dve stanovanjski hiši ter odnesli nekatere pomožne stanovanjske objekte. 
Seveda so takoj stekla nujna sanacijska dela, prav tako so strokovnjaki za geomehaniko že opravili prve 
preglede najbolj prizadetih območij. V teku so strokovne ocene škode oz. priprava optimalnih rešitev 
sanacije. V neurju je bil uničen tudi zasebni vodovod, predvsem pa je veliko škode nastalo na cestni 
infrastrukturi in v hišah, saj je zalivalo kleti. V okviru rebalansa naslednje seje se boste odločali tudi o 
tem, koliko najbolj prizadetim občanom priskoči na pomoč občina.  
 
Nepogrešljivo delo so v neurju ponovno opravili naši gasilci, ki so bili, kot zmeraj, prvi na terenu in 
odhajali domov zadnji. Poleg ogromnega interventnega dela so očistili propuste na prizadetih delih 
cestišč, nanose zemljine, praznili kleti in vsekakor nudili tudi prvo moralno podporo prizadetim v neurju. 
Ostalo delo prvih sanacij so izvedli zaposleni v Režijskem obratu skupaj z zunanjim izvajalcem za 
vzdrževanje gozdnih in občinskih cest, Gorazd Hodnik, s.p., dela pa seveda še potekajo.  
 
POVRNJENI STROŠKI SANAJCIJ PRETEKLIH NEURIJ 

- S strani Ministrstva za okolje in prostor smo prejeli nekaj več kot 170.000 EUR sredstev, 
kot povračilo stroškov, ki so nastali pri sanaciji odprave škode po neurju v mesecu juliju lani. 
Povrnjeni stroški se pretežno nanašajo na sanacijo mostu Fak. Ker je država lanskoletno neurje 
prepoznala kot naravno nesrečo in ker so bila na voljo sredstva skladov, ki omogočajo povračilo 
stroškov za sanacije teh nesreč za nazaj, se je naš trud tudi obrestoval. Glede na nove tegobe, ki 
nam jih povzročajo neurja, so ta sredstva v letošnjem letu še kako dobrodošla. 
- Prav tako smo trenutno v pogovorih z Ministrstvom za okolje in prostor glede preostalih 
prijavljenih prioritet lanskega neurja. Priglasili smo tri prioritete občinskih cest (dve fazi ceste na 
Kumen ter manjši del ceste proti Klopnemu vrhu) ter štiri segmente na gozdnih cestah (Obadova 
cesta, Pergauer-Bezjak, Mohor most - Mohor, Markuš – Skrbinsko)  in načeloma smo z 
omenjenim ministrstvom neformalno dogovorjeni za sofinanciranje v višini največ cca 650.000 
EUR. Zaradi neugodnih razmer na gradbenem trgu pa to predstavlja le polovico potrebnih 
sredstev rekonstrukcije Ceste na Kumen proti Pinter ridi, kjer smo dobili ponudbo javnega 
naročila v višini 1,3 mio EUR. Sedaj moramo optimalno uskladiti možnosti sanacije, ki bodo 
zadostila pravilom ministrstva, ponovno premisliti o nujnih popravilih znotraj pripravljenih 
projektov ter seveda iskati tudi alternative zapiranja finančne konstrukcije – predvsem imamo v 
mislih sodelovanje z Direkcijo za vode in njihovimi načrtovanimi investicijami pri naših vodotokih. 
Gre za kar kompleksno nalogo, kjer upamo, da bomo čim bolj uspešni.   

 
LOVSKA IN ZADRUŽNA  
Končana je rekonstrukcija dveh občinskih cest - Lovske poti in Zadružne poti. Investiciji sta se zaključili v 
predvidenem roku in znesku - za obe cesti dobrih 270.000,00 EUR. V okviru projekta se je izvedla celovita 
rekonstrukcija cestišča s primernim odvajanjem, ureditvijo potrebnih podpornih zidov, izogibališča pri 
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Petrolu, ureditev prostora pri kapelici na Lovski poti ter zaključek z asfaltiranjem cestišča. Uredili oz. 
rekonstruirali smo ustrezne komunalne priključke, kjer to še ni izvedeno. Manjšo, simbolično otvoritev 
bomo izvedli v ponedeljek.  
 
MOST V PUŠČAVI IN OKOLICA 
Veseli smo, da smo pred praznikom sv. Ane uspeli zaključiti tudi investicijo rekonstrukcije mostu čez 
Radoljno v Puščavi. Čez vikend se bo zaključilo še nameščanje ograje, sicer pa imamo tako obnovljen 
most, ki je namenjen tako pešcem, kolesarjem, kot tudi vozilom do 3,5 T, slednjim seveda samo v 
primeru intervencij ali drugih nujnih situacij, kot so npr. obvozi, saj sicer redni promet po tej trasi ne bo 
potekal. Investicija bo načeloma zaključena v predvidenih vrednosti cca 90.000 EUR.  
 
Z mostom smo uredili tudi okolico oz. izvedli tri predlagane projekte participativnega proračuna v njegovi 
neposredni okolici:  

- prvi je ureditev počivališča oz. klopi s košem neposredno ob cerkvi Sv. Marije;  
- uredili smo prehod, imenovan »Oslica« - počistili smo okolico ter ustrezno gramozirali potko, ki je 

tudi namenjena pešcem oz. kolesarjem, motornim vozilom samo v primeru intervencij; 
- ob cesti v Puščavskem pruhu smo uredili počivališče za kolesarje s klopmi, mizo in košem.  

 
Tudi tukaj bomo organizirali manjšo, simbolično otvoritve in sicer naslednji petek.  
 
GOZDNE CESTE – KORMAN - KUŠNIK IN ČINŽAT - SOJČ 
V zaključni fazi sta rekonstrukciji dveh gozdnih cest na Činžatu (Činžat-Sojč) in Ruti (Korman-Kušnik). 
Praktično je potrebno izvesti le še fino pripravo in asfaltiranje, kar bo tudi realizirano v predpisanem roku 
do konca meseca. Pri tej investiciji smo z izvajalcem trenutno v pravno formalnih pogovorih glede cen  
določenih del, saj so razmere na gradbenem trgu trenutno res izredno nestabilne. Seveda se bomo trudili, 
da ostanemo v začrtanih okvirih – kar pomeni slabih 300.000 za obe investiciji, upoštevati pa bomo 
seveda morali pravila. Res pa je, da smo z investicijami rešili še nekaj nenačrtovanih del, kot so kabliranje 
dela daljnovoda električnega omrežja v telo ceste, obnovo delov vodovodnega omrežja, kjer je bilo 
potrebno ter predvideli tudi cevi za napeljavo optike do hiš.  
 
PRIZIDEK NOVEGA ZD 
Kot smo vas že obvestili – uspešno smo pridobili sofinanciranje Ministrstva za zdravje za sofinanciranje 
investicij na primarni ravni zdravstvenega varstva  - v našem primeru torej za prizidek Zdravstvenega 
doma. S strani države bomo tako deležni sofinanciranja v višini dobrih 240.000 EUR. Skladno s pravili 
javnega razpisa moramo imeti izbranega izvajalca do konca septembra 2022, investicijo z gradbenega 
vidika pa realizirati do konca leta 2023 (oprema in zaključevanje sledita v letu 2024). Zato smo objavili 
javni naročilo, rok za oddajo ponudb je bil danes. Prejeli smo eno ponudbo, ki kar zajetno presega 
projektantski predračun. Odločitev o izboru bomo sedaj pretehtali, imamo nekaj opcij: gremo v 
pogajanja, ponudbo zavrnemo, ponovimo naročilo… z vidika formalne pravilnosti postopkov se bomo 
povezali tudi z Ministrstvom za zdravje. Vsekakor bomo morali tehtno razmisliti, saj bodo lahko razmere 
na gradbenem trgu v prihodnjih mesecih še slabše.  
 
UREDITEV SEDMEGA ODDELKA V VRTCU 
Konec junija se je pričela preureditev igralnice sedmega oddelka v našem vrtcu za potrebe dodatnega 
oddelka za prvo starostno obdobje oz. jaslično skupino. Že dve leti se pojavlja potreba po dodatnem 
oddelku prvega starostnega obdobja in s preureditvijo po normativih za to starostno obdobje bomo 
pridobili primerno opremljeno igralnico, s svojim vhodom in pokrito teraso za naše najmlajše. Dela bodo 
zaključena v mesecu avgustu. Celotna vrednost investicije je ocenjena na cca 120.000 EUR. 
 
TRŽNICA 
Dela potekajo tudi v okviru projekta ureditve platoja za tožnico oz. družabnega prostora med Manco in 
Zdravstvenim domom. Gre za projekt, katerega izvirna ideja je bila predlog v okviru Participativnega 
proračuna, ki pa smo ga nadgradili. Tako bo nastal prostor za postavitev premičnih stojnic, ko pa le te ne 
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bodo postavljene, bo to prostor za počitek, klepet, prijetna točka za kolesarje, saj bo opremljena tudi z 
električnimi polnilnicami ter prvo polnilnico za električne avtomobile. Ob strani bo prostor urejen tudi za 
avtodome z osnovnimi priključki, plato pa bo lahko primerna lokacija tudi za food truck. Prostor bo tako 
opremljen z ustrezno urbano opremo, zasaditvijo in turističnimi informacijami. Vrednost investicije je 
ocenjena na slabih 100.000 EUR.  
 
VOZNIŠKA IN DELAVSKA 
Letos bomo pričeli tudi z rekonstrukcijo Vozniške in Delavske ceste, vključno z vsemi infrastrukturnimi 
vodi. Trenutno smo v pogovorih z lastniki oz. prebivalci ob teh cestah glede soglasij poseganja v 
zemljišča – parcela ceste je namreč zelo ozka in za umestitev cestišča s pločnikom ta soglasja nujno 
potrebujemo. Po zaključku teh usklajevanj bomo objavili javno naročilo za izvajalca ter še letos pričeli z 
deli.   
 
ZAKLJUČEVANJE V TRŠKEM JEDRU OZ. NADALJNE PROJEKTIRANJE NA DRŽAVNI CESTI  
Z izvajalcem rekonstrukcije državne ceste še vedno rešujemo oz. izvajamo zadnja popravljalna dela oz. 
odpravljanje napak. Posebej izpostavljena je problematika vdora kanalizacije v majskem neurju v 
nekatere zasebne objekte in dvignjen plato pred Križno cerkvijo. V tej problematiki smo angažirali tudi 
neodvisne strokovnjake, saj izvajalec načeloma ob zaključku išče predvsem hitre in poceni rešitve, mi pa 
želimo trajne ali vsaj dolgoročne rešitve. V pogovore smo vključili tudi Direkcijo, ki je glavni naročnik 
investicije in bistven za uspešna pogajanja.    
 
Glede nadaljnjega projektiranja – zadeve tečejo, projekti se zaključujejo, tako za segment do Dravskega 
motu, kot tudi do Dešnikove ride. V segmentu do Dravskega mostu smo na Zavodu za varstvo kulturne 
dediščine uspeli pridobiti njihovo pozitivno odločitev za rušenje drvarnic v Puščavi – najprej so namreč 
podali negativno mnenje. Sedaj potrebujemo še soglasje Ministrstva za kulturo. Skratka – zadeve tečejo.   
 
PROJKET PARTICIPATIVNEGA PRORAČUNA »PO MAJE BI ŠLO« 
V polnem teku je izvajanje že izglasovanih projektov PP:  

- zaključeni so prej omenjeni projekti v okolici Puščave – tam nas še čaka preplastitev asfalta na 
Ruti, ureditev mostu pri Kresu ter postavitev avtobusne postaje na Činžatu;  

- nameščen je defibrilator na Marlesu;  
- uredil se je predlagan del cestišča Glažerca in Bednikova cesta;  
- izvedla se je prva delavnica o finančni pismenosti – drugi del je namenjen šolajočim in bo 

organiziran preko OŠ v jeseni;  
- postavljeno je počivališče za kolesarje ob Slepnici – ker se je spremenila lokacija, bomo proučili 

ali lahko dodamo še pitnik;  
- zaključena je ureditev potke k pokopališču v Puščavi – tukaj bomo v naslednjih tednih uredili tudi 

celotno okolico tamkajšnje mrliške vežice in odvodnjavanja ob njej… 
Nekaj projektov nas seveda še čaka za izvedbo do konca leta, sicer pa smo v mesecu juniju začeli nov 
krog zbiranja predlogov Participativnega proračuna za leti 2023 in 2024. Predstavitve smo tako že izvedli, 
zanimanje občank in občanov je dober. Rok za oddajo predlogov je do 9. septembra 2022, glasovanje o 
njih pa bo potekalo v začetku novembra. Kot svetniki tudi vljudno vabljeni, da še po svojih krogih podate 
informacije o tem projektu, ki se po našem mnenju dobro obnese ter predvsem povezuje ljudi v 
odločanju ter skrbi za bolj kvalitetno, solidarno in povezano življenje v naši občini.  
   
BITNER  
Mogoče še čisto kratka informacija – kot že povedano, je občina že lansko leto pristopila k možni pravni 
razjasnitvi lastniške situacije zemljišča v zadevi Bitner. Stavba in pripadajoča zemljišča so trenutno, po 
Zemljiški knjigi, še vedno beležena pod Gostinsko podjetje Lovrenc, ta pravna entiteta pa seveda že 
desetletja ne obstaja oz. ima pravne naslednike. S pravnega vidika so poskusi z zemljiškoknjižnim vpisom 
neuspešni. Tu smo se vključili mi oz. naš zunanji pravni sodelavec ter preko ustreznega postopka na 
Okrajno sodišče v Mariboru v prejšnjem mesecu skupaj s Termami Maribor d.o.o. vložili »Predlog za vpis 
lastninske pravice v zemljiško knjigo in predlog za začetek postopka vzpostavitve zemljiškoknjižne 



 
OBČINA LOVRENC NA POHORJU 

OBČINSKI SVET 
Spodnji trg 8, 2344 Lovrenc na Pohorju 

Tel.: 02 – 63 00 550; Fax: 02 – 63 00 560; e-mail:obcina@lovrenc.si – spletna stran: lovrenc.si 
 

 

listine«. Pričakuje se relativno dolgotrajen postopek (cca pol leta ali več), upamo pa na uspešno ZK 
ureditev, ki bi pomenila, da je nepremičnina lahko na trgu oz. bodo lahko urejena ustrezna lastništva, 
legalizacije ipd..  
 
POKRAJINSKA ZAKONODAJA 
Mogoče ste zasledili - Državni svet je 6. 7. 2022 v Državni zbor vložil predloge treh zakonov, s katerimi bi 
se ustanovile pokrajine, določile njihove naloge in delovanje ter financiranje. Gre za zakone:  

- Zakon o ustanovitvi pokrajin /ZUPok/,  
- Zakon o pokrajinah /ZPok/ ter  
- Zakon o financiranju pokrajin /ZFPok 

Predstavitev in podajo mnenja na omenjene osnutke zakonodaje ste obravnavali na 15. redni seji lani 
junija. V postopku obravnave predlaganih zakonov od takrat do danes, tudi na podlagi pripomb z 
obravnav Občinskih svetov posameznih občin, je v trenutne predloge podanih nekaj sprememb. Glede na 
diskusijo v lanskem letu in glavne pomisleke umeščenosti naše občine v pokrajine, so dejansko upoštevali 
naše pomisleke – v predlogu Zakona o ustanovitvi pokrajin se sedaj predvideva ustanovitev 15 
pokrajin in poseben status Mestne občine Ljubljana. Lovrenc je umeščen v Štajersko pokrajino s sedežem 
v Mariboru. Pokrajine bi začele delovati 1. 3. 2025. Eventualno sprejemanje zakonodaje bomo seveda 
spremljali in vas sproti obveščali. 
 
ŠOLSKA IGRIŠČA IN ŠOLSKI OKOLIŠ 
Zaključujemo tudi idejno zasnovo izgradnje novih šolskih igrišč in celovitega okoliša šole, vse od Križne 
cerkve, celotne Šolske ulice ter ceste pod šolo. S preureditvijo, predvsem v smislu: 

- dvosmernega prometa do šole in prvih blokov,  
- nove prometne dostopnosti zgornjih blokov,  
- posledično peš cone na določenem segmentu sedanje Šolske ulice,  
- nove parkirne ureditve pred šolo in ustreznega parkiranja za prebivalce blokov,  
- dograditvijo igrišč – za potrebe šole in za potrebe občanov,  
- povezanosti parkirišča pri vrtcu s šolo…  

nastaja res velik projekt, ki bi z vidika realizacije lahko potekal fazno, dolgoročno pa prinesel potencial 
boljše kvalitete bivanja in formiranja novega predela na območju za bloki, ki ga imamo načeloma še 
vedno rezerviranega za optimalni model integrirane dolgotrajne oskrbe starostnikov.   
 
KONZORCIJ 17 - INTEGRIRANE DOLGOTRAJNE OSKRBE V LOKALNI SKUPNOSTI 
Na to temo - v začetku letošnjega leta smo 19. redni seji obravnavali tematiko optimalnih modelov 
integrirane dolgotrajne oskrbe v lokalni skupnosti ter našo priključitev članstvu v projektu Konzorcija 17. 
Aktivnosti smo, kot načrtovano nadaljevali. Trenutno smo preko omenjenega članstva v kontaktu s 
projektantko, ki išče optimalne rešitve v naši občini, izhajajoč iz obstoječih projektov doma starostnikov, 
seveda v manjšem obsegu in prilagojeno novim standardom – govorimo o kapacitetah do 24 postelj – za 
to se namreč eventualno še pričakujejo sredstva države. Ob tem pa ostajamo odprti tudi za spremembe, 
maksimalne kombinacije z dnevnimi centri, eventualno revitalizacijo starejših objektov za te namene ipd. 
Ko bomo imeli na mizi že konkretnejše načrte, vam jih seveda predstavimo.   
 
JEZERNIKOVI DNEVI 2022 
Pred nami so 29. Jezernikovi dnevi, ki letos potekajo od 5. – 27.8.2022. V tem tednu bomo objavili 
napovednik glavnih dogodkov, natančen program v gospodinjstva pa pošljemo z julijskim Informatorjem. 
Odvilo se bo obilo zanimivih kulturnih prireditev, koncertov, športnih dogodkov… seveda upamo, da bo 
vse potekalo s sproščenim druženjem, brez omejitev. Jezernikove dneve bomo kot vedno zaključili s 
slavnostno sejo, ki bo potekala ob zaključni prireditvi, v soboto, 27.7.2022 – vsi že vnaprej vljudno 
vabljeni, vabila seveda prejmete tudi pisno.   
 
OSTALO DOGAJANJE V OBČINI 
- zaključilo se je šolsko leto:  

o po dveh nekoliko drugačnih letih, so lahko učenci zaključili šolsko leto brez omejitev; 

https://imss.dz-rs.si/IMiS/ImisAdmin.nsf/ImisnetAgent?OpenAgent&2&DZ-MSS-01/5d822b92f00d9163dfb657d03feb4fe6ec1c6e4443a077dc03b077cea8445724
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o posebne pohvale in županove petice so tudi letos prejeli najuspešnejši; 
o v Lovrencu imamo tudi zlatega maturanta – Jaka Sgerma, ki je z odliko opravil maturo in mu 

seveda želimo uspešno pri nadaljnji študijski poti;  
o v počitniškem času smo ponovno razpisali poziv za počitniško delo za mlade;  
o organizirali pa smo tudi t.i. aktivne počitnice, ki so na nek način pomoč staršem, ki nimajo 

varstva, predvsem pa so namenjene otrokom, ki si želijo aktivno preživljati počitniški čas. Z 
organizacijo tega projekta smo letos začeli nekoliko pozno, za drugo leto pa se bomo še bolje 
pripravili.  

- tudi na športnem področju smo zabeležili uspehe na državnem nivoju:  
o v juniju so bili ponovno zelo uspešni naši karateisti v okviru reprezentance Karate zveze 

Slovenije, kjer so v konkurenci skoraj 1300 tekmovalcev iz 10 držav dosegli:  
 Jan Brezočnik – 3. mesto borbe ekipno člani in 7. mesto borbe člani +84 kg 
 Maja Mari Pisnik – 3. mesto kate posamezno deklice 2011 
Uspešnih je seveda še veliko njihovih članov, ki neprestano nizajo uspehe na različnih 
tekmovanjih.  

- Slovenska filantropija, nosilka Slovenske mreže prostovoljskih organizacij, je Občini Lovrenc na 
Pohorju je podelila naziv prostovoljstvu prijazna občina 2022 – zato zahvala vsem in vsakomur, ki je k 
temu nazivu pripomogel. 

 
NASLEDNJA SEJA 
Naslednja seja bo predvidoma v drugi polovici septembra 2022 – na njej bo osrednja tema predlog 
rebalansa proračuna za letošnje leto, ki bo zaradi dogajanja na gradbene trgu kar obsežen.  
 
 
AD 16) Pobude in vprašanja članov občinskega sveta  
 
Ga. Deutsch je zastavila vprašanje ali je še vedno v veljavi odlok o plakatiranju ter opozorila na 
neprimerno plakatiranje oz. postavljanje panojev v pomladanskih volitvah. Predsedujoči je povedal, da je 
odlok še vedno v veljavi ter da je občina vsem zainteresiranim pravila ustrezno podala. Zaposleni v RO so 
sicer umikali oglaševanje, ki ni bilo skladno s temi pravili, ni pa občina posegla po represivnih metodah 
oz. prijavah na inšpekcijo. 
 
Ga. Španbauer je v svojem imenu oz. v imenu SPV opozorila na varnost v cestnem prometu, še posebej v 
času šole. V kraju so namreč na več odsekih zaznane nevarnosti, ki jih lahko najbolj minimiziramo z varno 
vožnjo in upoštevanjem cestno prometnih pravil. Kasneje je v diskusiji pričujoče točke dodala, da je SPV 
(in še bo) organiziral številne preventivne aktivnosti: prijavo na »Javni poziv lokalnim skupnostim za 
sodelovanje v podporo pri razvijanju in pospeševanju preventivnih programov ter izvajanju nacionalnih 
akcij na lokalni ravni v letu 2022" za Občino Lovrenc na Pohorju, prestavitev merilnika hitrosti še na Vrtno 
ulico in Pot Šercerjeve brigade – v ustreznih intervalih, ki zagotovijo ustrezno statistiko ter organiziranje 
predavanja varne vožnje za starše (v okviru enega izmed roditeljskih sestankov).  
 
G. Kraner je prosil za ponovno informacijo glede javnega naročila za ZD, ki jo je preslišal v informacijah 
župana. Predsedujoči je ponovno povedal, da smo na občini prejeli eno ponudbo, ki kar zajetno presega 
projektantski predračun. Odločitev o izboru bomo sedaj pretehtali, imamo nekaj opcij: gremo v 
pogajanja, ponudbo zavrnemo, ponovimo naročilo.  
 
G. Bečan je podal vprašanje glede stanja projektov zazelenitve kraja, ureditve pokopališča Lovrenc na 
Pohorju ter označitve ulic oz. ostale infrastrukture. Podal je pobudo za nabavo manjšega šotora s strani 
občine, ki bi lahko služil tudi za potrebe društev. Zastavil je vprašanje angažiranosti občine pri izvedbo 
delavnic, ki bodo potrebne za vnovčenje digitalnih bonov za starejše. Pozdravil je pridobitev naziva 
prostovoljstvu prijazna občina 2022 ter hkrati podal pobudo, da se iz nabora karakteristik, ki ta naziv 
zagotavljajo tudi drugim občinam, poberejo najboljše prakse – npr. prilagoditev pravilnikov, da bi lahko 
društva finančne prispevke v okviru določenih razpisov, nadomestila s prostovoljnim delom. Pohvalil je 
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aplikacijo javljanja okvar na javni gospodarski infrastrukturi za občane ter podal vprašanje oz. pobudo v 
zvezi z okrnjenim javnim dostopom na prostorskem informacijskem sistemu občin (PISO) – v kolikor bi se 
dalo zagotoviti vsebine, ki so že bile dostopne. Predsedujoči je podal odgovore:  
- tako projekt zazelenitve, kot projekt ureditve pokopališča z žarnim zidom in prostorom za raztros,  
sta v teku; občina je prejela že prve osnutke oz. idejne zasnove, ko pa bodo projekti dovolj oblikovani, 
bodo tudi predstavljeni javnosti;  
- v teku je tudi priprava potrebnega elaborata za označitev ulic, izvedene so bile tudi že prve 
dopolnitve. Poleg ulic bodo označeni tudi pomembnejši javni objekti ter turistične točke. V okviru projekta 
participativnega proračuna bo še letos po Recenjaku izvedena postavitev označitev teh ulic, skladno s 
finančnimi možnostmi pa tudi v samem trškem jedru;  
- nabava manjšega šotora je bil sicer mišljena pri projektu tržnice, vendar zaradi finančnih omejitev 
nato opuščena, se pa pobuda vzame na znanje;  
- glede spremembe pravilnikov financiranja društev občina načrtuje vključitev neprofitnega zavoda 
PIP, ki nam je pomagal že pri vzpostavitvi projekta participativnega proračuna, da bi vpeljali najboljše 
prakse – eventualno tudi predlagano;  
- glede portala PISO se bo občina pozanimala in podala povratno informacijo, glede delavnic za 
vnovčite digitalnih bonov pa se bo občina aktivno vključila v kolikor bo RS to preložila na lokalne 
skupnosti.  
 
G. Kurnik je zastavil vprašanje kako razmere na gradbenem trgu vplivajo na projekte participativnega 
proračuna oz. izvajanje projektov na splošno. Predsedujoči je povedal, da vsekakor nekaj podražitev je, 
zato tudi napovedan rebalans proračuna, načeloma pa trenutno še ne razmišljamo o zapiranju finančnih 
konstrukcij z zadolževanjem.  
 
Ga. Miljuš Herman je uvodoma izpostavila problematiko, ki jo je izpostavila že ga. Španbauer – prometna 
varnost, še posebej na Poti Šercerjeve brigade, kjer se promet odvija na povoznih pločnikih, občani 
poročajo o neprilagojenih hitrostih, kar pomeni večjo nevarnost za pešce, še posebej otroke na šolski 
poti. Podala je pobudo za razmislek o uvedbi šolskih prevozov s kombijem, saj je zakonska zaveza 
poskrbeti za prevoz otrok nad določeno oddaljenostjo od šole. Prav tako je poudarila, da bi bilo smiselno 
pripraviti strategijo porabe turistične takse, ki so namenska sredstva občine, branža turizma pa vedno bolj 
zanimiva. Pohvalila je postavitev kolesarskih postajališč, izpostavila pa problem kolesarskega postajališča 
na Činžatu, ki ga kolesarji oz. popotniki z državne ceste ne opazijo. V okviru del na tržnici je opozorila na 
ravnanje s turistično tablo, da ne bi utrpela poškodb, saj je zanimiva, ohranjena in bo verjetno ponovno 
uporabljena. Pohvalila je tudi projekt aktivnih počitnic, za katerega je prepričana, da bo v prihodnje tudi 
časovno ustrezneje predstavljen staršem oz. zainteresiranim, saj je bilo letos to storjeno relativno pozno. 
Na koncu je zastavila še vprašanje v katerem imenu se vzpostavlja ZK stanje pri Bitnerju. Predsedujoči je 
podal odgovore: 
- glede prometne varnosti potekajo aktivnosti preko SPV, ki jih je predstavila že ga. Španbauer oz. 
se je med člani OS odvila krajša razprava; 
- glede prevozov občina, skladno z zakonskimi določili, trenutno izvaja prakso povračila stroškov 
prevoza, takšna je tudi želja staršev. Zaenkrat na občino ni prišla izražena potreba po šolskem kombiju, 
prosimo pa, da zainteresirane občane obrnete kar na občino. Za izvedbo projekta bi seveda bila potrebna 
kritična masa uporabnikov, saj bi bilo potrebno nabaviti kombi, zagotoviti pa tudi ustrezno zaposlitev 
šoferja. Sicer pa je bilo to področje, ki ga je pregledovalo tudi Računsko sodišče – ukiniti se je morala 
praksa povračila stroškov za prehrano, ki je bila za starše še ugodnejša, kot povračilo kilometrine;  
- glede porabe turistične takse – občina za namene promocije in turizma namenja letno bistveno 
več sredstev, kot jih pridobi s takso. Posebne strategije se tako ne planira sprejemati, je pa namenska 
pobarava lahko vidna skozi realizacijo;  
- označitev kolesarskega postajališča na Činžatu se bo dodelala z usmerjevalno tablo ob cesti in 
večjim napisom, ki bo jasno povabil kolesarje oz. popotnike;  
- glede turistične table – zaposleni v RO so grafični del odstranili in shranili v PC, saj se bo tabla 
postavila nazaj;  
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- projekt aktivnih počitnic načrtujemo drugo leto vsekakor pripraviti prej, vključiti še več partnerjev, 
sicer pa je res pozitivno sprejet in dobro teče;  
- glede zadeve Bitner - na Okrajno sodišče v Mariboru je Občina v prejšnjem mesecu skupaj s 
Termami Maribor d.o.o. vložila »Predlog za vpis lastninske pravice v zemljiško knjigo in predlog za 
začetek postopka vzpostavitve zemljiškoknjižne listine«. Upamo pa na uspešno ZK ureditev katerekoli 
entitete, saj bi ureditev ZK pomenila, da je nepremičnina lahko na trgu oz. bodo lahko urejena ustrezna 
lastništva, legalizacije ipd.. 
 
 
Predsedujoči je sejo zaključil ob 19.20.    
 
 
 
     Zapisnikar:         PREDSEDUJOČI 
 
  Simona Grobelnik            Marko Rakovnik 
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